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COLOFON

REDACTIE:      
Lène Creemers, Paul Mengde, 
Nick Egtberts, Anke Hermsen, 
Mieke de Graaff en Wim Cousijn

VORMGEVING:             
Max de Visser

DRUKWERK:            
Fortrass, Drukkervanderegio.nl

WAAR BESCHIKBAAR?        
De Dorpskrant Overasselt is 
via internet en e-mail gratis 
beschikbaar. Wilt u de krant ook 
via de e-mail? Stuur  uw mailadres 
naar:

   info@overasselt.info

VOLGENDE EDITIE              
De volgende Dorpskrant ligt in de 
week van 28 april op de mat. 

DEADLINE                         
Heeft u kopij voor de Dorpskrant? 
Heel graag! Mail uw verhaal vóór 
28 maart. 

   redactie@overasselt.info

We behouden ons het recht voor 
om ingezonderen artikelen te 
weigeren dan wel in te korten. 

Zienswijzen van de 
auteurs weerspiegelen niet 
noodzakelijkerwijs het standpunt 
van de redactie. 

ADVERTEREN?               
Tegen aantrekkelijke tarieven kunt 
u uw advertentie in de Dorpskrant 
laten plaatsen. Die komt dan zowel 
in de papieren versie als de digitale 
versie.Voor tarieven informeert u 
via: 

   redactie@overasselt.info

NIET ONTVANGEN?
Heeft u de Dorpskrant niet 
ontvangen? Bel naar:

   024-6222110

VAN DE REDACTIE

De oproepen van de redactie van uw Dorpskrant hebben soms 
wèl, maar soms ook niet succes. Zo zijn we heel erg blij dat 
we inmiddels veel stukken uit het dorp krijgen aangeleverd! Zó 
veel zelfs dat de nummers wel erg dik worden. Ja, we krijgen 
zelfs klachten van onze gewaardeerde vrijwillige bezorgers. 
Toch goed nieuws dat u ons weet te vinden! Het slechte nieuws 
is dat onze oproep voor nieuwe redactieleden (mensen die het 
dorp goed kennen, willen én kunnen schrijven én eens niet 
gepensioneerd zijn) geen respons heeft opgeleverd. Terwijl het 
écht leuk werk is. Dus: klim in de pen en meld je bij redactie@
overasselt.info!

Ondertussen bruist ons dorp stevig door. Hoogtepunt van 
de Overasseltse winterperiode is natuurlijk het carnaval, 
maar omdat onze drie(!) carnavalsverenigingen hun eigen 
communicatiekanalen hebben, schrijven we hier in de 
Dorpskrant niet over. Neemt niet weg dat ons dorps carnaval 
wèl een feestelijk en cultureel hoogtepunt in de jaarcyclus 
is. We gaan ook twee grote herdenkingen tegemoet: die van 
de bevrijding en die van de watersnood. Beide landelijke 
gebeurtenissen met grote gevolgen die in Overasselt begonnen 
zijn. We spreken van de 80-jarige Vrede! En al een eeuw geen 
dijkdoorbraak meer! Daar zullen we u de komende uitgaven 
regelmatig over informeren. Verder praten we u bij over weer 
drie nieuwe clubs in ons dorp (ja we hadden er nog niet écht 
veel toch?) en over de nieuwe koers die Agrarisch Museum de 
Lage Hof inslaat. Verder komen de nieuwe padel-banen langs, 
de plaatsing van een nieuwe zendmast, onze eigen filmclub, een 
nieuwe musical, het repaircafe en last but not least: we hebben 
het over politiek: de uitslag van de verkiezingen en hoe het nu 
toch zal gaan met die zo gewenste Tiny Houses. U zult zich vast 
niet vervelen. Veel leesplezier gewenst!!

Rectificatie: Hend de 
Kleijn was weliswaar blind 
geschoten in de oorlog, 
maar hij had nog wél zijn 
hoofd erbij. In ons vorige 
nummer is zijn foto helaas 
verkeerd ‘afgesneden’ en 
hier ziet u de hele foto. 
Onze excuses…

VERBETERING & AANVULLINGEN
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Ja, het klimaat warmt op. En een 
Elfstedentocht: de laatste was in 
1997! Iedereen jonger dan een 
jaar of 30 kan er alleen maar over 
gehóórd hebben! Meemaken: 
we wensen het iedereen toe. En 
meedoen is natuurlijk helemaal de 
top! Maar voorlopig hebben we weer 
vlak bij huis twee fantastisch mooie 
dagen vol ijspret gehad. Wie nog 
echte Overasseltse schaatspret-
foto’s van vroeger heeft: stuur ze 
ons op, dan plaatsen we die in ons 
kerstnummer van dit jaar. Om vast in 
de stemming te komen. Of alleen bij 
te mijmeren: ‘Ja, zo wás het……’.

Normaal wordt de lay-out van uw 
Dorpskrant verzorgd door onze 
Carmen van den Elsen. Zij heeft 
nou wel even wat anders aan 
haar hoofd: samen met haar Jaap 
Voss heeft zij gezorgd voor de 
eerste geboorte van een nieuwe 
Overasseltenaar in 2024! We 
feliciteren haar van harte!!

In de Dorpskrant december 2023 staat een artikel over het project Overmorgen Overasselt. Daarin 
wordt het volgende geschreven: ‘Met name de nieuwe bewoners van de 5 patiowoningen aan de 
Noordkant van het terrein, die bijna allemaal uit Overasselt komen, kijken uit naar de bouw en 
oplevering van hun woning.’ Dit is niet juist, de meeste nieuwe bewoners komen uit Nijmegen, 
zonder betrokkenheid met Overasselt. Eén nieuwe bewoner heeft wel betrokkenheid met activiteiten 
in Overasselt. Wij hebben onze roots wel liggen in Overasselt: Elly, mijn vrouw, is geboren en 
getogen in Overasselt en komt nu weer terug in Overasselt. Ik heb mijn roots liggen in Heumen. Dus 
eigenlijk andersom: de meeste nieuwe bewoners komen van elders.

REACTIE OP HET ARTIKEL OVERMORGEN

DOOR WIM COUSIJN

DOOR DE REDACTIE

DOOR TOON DE VALK

SCHAATSPRET OP ONZE OVERASSELTSE VENNEN

GLOEDNIEUW MIJSJE 
IN ONS DORP!
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PASSIE VOOR MUZIEK
DOOR MIEKE DE GRAAFF

Muziek zit in vele vormen in het DNA van ons 
dorp. Zodra een initiatief ophoudt te bestaan, 
komen er wel twee of drie andere voor terug. 
Dat was in het verleden zo en laten we hopen 
dat dit ook zo blijft. Overasselt bruist altijd. 
Het dorp barst van het talent. Wanneer je als 
beroepsmuzikant hier bent geland, dan moet dat 
wel op Luilekkerland lijken. Maar is dat wel zo? Ik 
sprak hierover met Betty Bartels.

De familie Romeijn
Betty Bartels en haar man Wim Romeijn kwamen 
in 1984 als jong stel in Overasselt wonen. Aan 
de Wilhelminastraat om precies te zijn. Beide 
zijn beroepsmusicus, afgestudeerd aan het 
conservatorium in diverse disciplines. Betty 
studeerde directie HaFa (harmonie en fanfare), 
koordirectie en klarinet. Later voegde zij daar de 
opleiding docent muziek aan toe. Tegenwoordig 
geeft zij muziekles aan het Maaswaalcollege in 
Wijchen. Aan de Wilhelminastraat begon ook het 
leven van hun 3 dochters. Die zijn, je raadt het al, 
net als hun ouders gezegend met een flinke dosis 
muzikaal talent. Aafke is o.m. singer/songwriter 
en schrijver. Sinds kort schrijft zij drie keer per 
jaar een column voor ons eigen Dorpskrant-
magazine. Anneke is (beroeps) trompettist en 
Josje speelt muziek als hobby.
 
Als de Rogge Rijpt
In Overasselt was er op muziekgebied al heel 
veel en van behoorlijke kwaliteit. Naast ‘Harmonie 
K.N.A.’. waren er diverse kleinere orkesten en 
koren als ‘Villameuse’, jongerenkoor ‘Just-us’, 
het kerkkoor ‘Sint Cecilia’ en het kinderkoor 
van Maaike Wimmers en die mochten er zeker 
zijn. Wil je daar als beroepsmuzikant iets aan 
toevoegen dan moet je laveren tussen beroep en 
hobby en tussen werk (je boterham verdienen) 
en een vrijwillige hand toesteken. Betty had 
al gauw haar draai gevonden als zangeres bij 
het koor ‘Villameuse’. Toen dit koor de opera 
‘Als de Rogge Rijpt’ op de planken bracht, kon 
zij meeschrijven aan de muziek en verzorgde 
zij de pianobegeleiding. Jaren later werd deze 
opera opnieuw opgevoerd maar nu met Betty als 
dirigent. ‘Villameuse’ was toen reeds ter ziele.

Harmonie K.N.A.
In 1985 werd Betty tot haar verrassing door 
Dick Springorum gevraagd of zij dirigent wilde 
worden van ‘Harmonie K.N.A.’. Dat wilde zij heel 
graag, maar zij vond het ook wel spannend. 
Tot dan was zij bij sollicitaties bij harmonie- en 

fanfaregezelschappen altijd afgewezen omdat 
men liever een man aan de leiding zag. Maar 
zo dicht bij huis, in haar eigen dorp, dat was 
een mooie kans. En dat het haar goed af ging 
bleek wel in 1987 en 1988 toen K.N.A. bij het 
topconcours in Zaandam twee jaar op rij een 
eerste prijs wist te behalen.
In die tijd was de gemeente Heumen nog 
aangesloten bij de ‘Streekmuziekschool’, later ‘De 
Stroming’ genoemd. Hier konden kinderen tegen 
een laag tarief muziekles krijgen, waardoor het 
bespelen van een instrument heel toegankelijk 
werd. 60% van de kinderen in Overasselt 
bespeelde in die jaren een instrument. Om 
gebruik te maken van zoveel jeugdig talent 
besloot Betty, samen met Bart Nijs, tot het 
oprichten van jeugdorkest ‘Medeklinkers’. Met dit 
orkest gingen zij een uitwisseling aan met een 
jongerenkoor in Frankrijk. Een avontuur dat de 
meeste deelnemers nog wel zal zijn bijgebleven.

Na 5 jaar K.N.A. is Betty gestopt met het 
dirigeren van onze harmonie. Er waren intussen, 
vanuit de harmonie, ook weer andere orkesten 
ontstaan zoals o.a. ‘6611Oké’, de ‘BOB-band’, 
de ‘Strandblazers’ en het ‘Huisorkest van KZMU’. 
Na het stoppen van de ‘BOB-band’ waren er 
weinig muzikale ontwikkelingen in ons dorp. In 
2012 kwam K.N.A. als harmonie in het nauw. 
Onderbezetting van de koperblazers verstoorde 
de klankverhouding in het orkest. Bovendien 
kwam, als gevolg van bezuinigingen, de 
gemeentelijk subsidie te vervallen. Er moesten 
nieuwe wegen worden gezocht. Besloten werd 

BETTY BARTELS EN WIM ROMEIJN (FOTO BART NIJS)
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V.L.N.R. ONDERAAN: BAS VAN OS, LENNY ARTS, ANOUSKA JETTEN EN MIRJAM VAN HEZEWIJK.TWEEDE RIJ: BIANCA 
JETTEN, INEKE VAN GEMERT, MARIEKE RENKENS, HANNEKE DINNISSEN EN MICHELLE VAN RENS. DERDE RIJ: 
BETTY BARTELS, STEF VOERMANS, SASKIA JACOBS, MARTIJN VORSTENBOSCH, SARAH KETNER, EN LAM JETTEN. 
BOVENSTE RIJ: BART NIJS, NORMAN VAN DARTEL, LUC LOEFFEN, RICHARD PÜPLICHUISEN EN FREDDY JETTEN.

het orkest op te delen in een klassiek ensemble 
en het amusementsorkest ‘6611-Band’, de 
Bigband die onlangs nog een prachtig concert gaf 
in het Verenigingsgebouw.

Omdat er een klein groepje klarinetspelers over 
was, kwam hieruit het klarinetensemble ‘Mooi van 
Hout’ voort. Dit orkest begon met 6 klarinettisten 
en is inmiddels, onder de bezielende leiding van 
Wim Romeijn, gegroeid naar 21 leden. Hierin 
spelen ook heel jonge muzikanten. Annemarie 
Renkens is de enige die vanaf het begin nog 
steeds lid is. Het is mooi om te zien hoe zij deze 
kinderen, tussen de volwassenen, opvangt en 
aanmoedigt. Het amusementsensemble is de 
‘6611-Band’. De naam ‘Harmonie K.N.A.’ werd 
vervangen door ‘Muziekvereniging K.N.A.’. Beide 
orkesten maken nog steeds deel uit van deze 
vereniging.

Over wat de toekomst Overasselt gaat brengen 
op muzikaal gebied is Betty Bartels niet heel 
vrolijk gestemd. Leerde in het verleden 60% 
van de kinderen in ons dorp een instrument te 

bespelen, nu is dat nog ca. 2%. Dat klinkt niet erg 
hoopvol. De gemeente Heumen neemt geen deel 
meer aan de Streekmuziekschool en geeft, in 
tegenstelling tot veel gemeenten in de omgeving, 
heel weinig geld uit aan muzikale vorming. Betty 
ziet dit als een groot maatschappelijk verlies. 
Deze trend zien we ook in de landelijke politiek. 
Ook daar is de aandacht voor cultuur, en met 
name voor muzikale ontwikkeling, tanende. 
Geen enkele politieke partij heeft hiervoor 
belangstelling. Van het Concertgebouworkest 
komt meer dan de helft van de musici uit het 
buitenland.

Maar, in Overasselt leeft, zoals eerder vermeld, 
heel veel talent. En ons dorp stelt zich nooit 
afhankelijk van gemeentelijk beleid .Er zullen 
ongetwijfeld weer nieuwe initiatieven ontstaan 
die Overasselt laten klinken. En er is nog steeds 
veel om van te genieten, want naast ‘Mooi van 
Hout’ en de ‘6611-Band’ hebben we nog ‘Blow 
the Base’, de ‘Poejersuukerband´, ‘Ranselt’, vier 
koren en mooie optredens elke zondag in de 
Buurderij of bij de Veldschuur.
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DOOR NICK EGTBERTS

Eind januari is de waarde van onze woningen 
weer vastgesteld. Misschien moeten we nog 
meer OZB (onroerende zaak belasting) gaan 
betalen. De waarde van onze huizen is de 
basis van deze belasting en we hebben er dus 
alle belang bij dat deze waarde niet te hoog 
wordt ingeschat. De gemeente heeft al jaren 
een uitgekiend systeem om al onze panden te 
taxeren. Een prima systeem maar de gemeente 
zelf is de allerlaatste, die ooit zal beweren dat 
het een perfect systeem is. Er worden gewoon 
fouten gemaakt. Heeft u er vragen over dan 
kunt u bij Munitax, op hun site, de meest 
gestelde vragen lezen. Om de eventuele fouten 
te herstellen kan er heel makkelijk bezwaar 
gemaakt worden. Op de site van Munitax kunt u 
heel goed vinden hoe dat moet. En als dat niet 
lukt, vraag om hulp, van uw broer, de buurman 
of uw (schoon)dochter.

Waar kan het mis gaan, wat is onverstandig?
Navraag bij de gemeente en Munitax leert 
ons het volgende. In onze gemeente worden 
ongeveer 180 bezwaarschriften ingediend 

door de bewoners zelf. Zeer zorgvuldig wordt 
er naar gekeken en tot ieders tevredenheid 
opgelost. Echter, het dubbele aantal, 360 
bezwaren worden ingediend door bureaus 
die niet zozeer uw portemonnee willen vullen 
als wel er zelf beter van willen worden. Deze 
bedrijven doen dat kosteloos voor u, maar 
kunnen wel hun kosten bij onze gemeente 
declareren.

Hoe verdienen ze dan hún royaal belegde 
boterham? Door de waarborgen dat deze 
bezwaarschriften eerlijk behandeld worden, is 
de regeling zo gemaakt dat de onkosten van het 
bezwaar maken prima vergoedingen kent. En de 
gemeente betaalt die vergoedingen. En als dat 
duur is, is dat geen probleem, want dan gaat de 
burger dat betalen. En dat zijn wij!! De manier 
waarop u wordt overgehaald om met hen in zee 
te gaan is knap hoor, maar of u en wij daar echt 
beter van worden? Kijk toch nog eens op de site 
van Munitax!

OZB, HET IS WEER ZOVER

THE HAPPY STONES
DOOR NICO AALDERING

“Met passie en veel energie nemen de vijf 
bandleden van The Happy Stones je mee 
en bieden je een portie onvervalste Stones-
nummers aan. Omdat deze enthousiaste en 
gedreven muzikanten er zelf ook zoveel plezier 
in hebben, krijgt het publiek waar het recht op 
heeft: Muziek van de Rolling Stones zoals het 
bedoeld is.”

De gitaristen Anders (tevens toetsten) en 
Bastiaan en de energieke zanger Ben (Jagger 
imitator) legden al enkele jaren geleden met hun 
Stones-passie de basis van deze tributeband. 
De band kreeg de uiteindelijke huidige vorm met 
de komst van drummer Martie en bassist Ron. In 
de loop van de jaren heeft de band zijn sporen 
meer dan verdiend gezien de vele optredens in 
het hele land van Groningen tot Tilburg in diverse 
cafés en op festivals waar de heren regelmatig 
mogen aantreden.

Op 28 april treden de Happy Stones op bij de 
Buurderij aanvang 15.00 uur.
Facebook: The Happy Stones
Youtube: The Happy Stones band
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De Nieuwjaars duik in de Maas is sinds 2015 
langzamerhand een vaste traditie geworden. 
Bij de eerste editie doken onder andere Yvon 
Arts, Leo Fleuren en Wim Cousijn de Maas 
in. Dit jaar namen ongeveer 25 bikkels deel 
die om 14.00 uur precies, onder toeziend 
oog van vele belangstellenden, in de Maas 
doken en tot grote vreugde van iedereen 
weer levend uit het water kwamen! De duik 
was goed voorbereid. Eric Duijghuisen lag 
weer met zijn duikerspak en camera in het 
water, voor het geval dat er zich calamiteiten 
zouden voordoen en om te voorkomen dat 
iemand naar Brabant zou zwemmen. Ook 
Bart Nijs ging met zijn camera te water 

NIEUWJAARSDUIK 2024
DOOR NICO AALDERING

om deze heroïsche gebeurtenis voor het 
nageslacht vast te leggen. Zo’n duik vergt 
een enorme voorbereiding en dat wordt dan 
ook een dag van te voren geregeld! Leo komt 
met de tent, Harry van Wagenberg zorgt voor 
de bankjes en de drank. Er was zelfs een 
cardioloog aanwezig. Dus alles was tot in 
de puntjes geregeld: 13.30 uur opbouwen, 
14.00 uur te water, 14.02 uur iedereen 
eruit, afbreken en 14.30 uur (helaas) weer 
naar huis, want de Veldschuur is niet meer 
beschikbaar voor de afterparty. Daar moet 
de nieuwjaarsduikcommissie zich tijdens de 
volgende jaarvergadering nog maar eens over 
buigen. Bikkels, tot volgend jaar!

FOTO BART NIJS

FOTO ERIC DUIJGHUISEN
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DOOR LOUIS THEUNISSEN

MARIO WIJTEN VERRUILT OVERASSELT VOOR OOSTENRIJK
Welbekend, welberucht en welgeliefd.
Zoals we in Overasselt zeggen, ‘ún mooie kérl’.

Halverwege de jaren tachtig ruilde Mario van 
woonplaats. Hij vertrok vanuit de Brabantse 
plaats Zeeland richting Overasselt. Zijn 
Brabantse gezelligheid nam ie mee. Evenals 
een grote partij landbouw machines. Daarmee 
startte hij zijn landbouw loonbedrijf. Begin 
jaren negentig veranderde hij zijn bedrijf en 
ging op ‘Worsum’ verder met grondverzet, 
sloopwerkzaamheden en container verhuur. 
Wie kent niet de gigantische tractor met een 
grote drieassige aanhanger met een container 
er op. Dagelijks kwam Mario daarmee door het 
dorp rijden. Half Overasselt en omgeving heeft 
ongetwijfeld van zijn diensten gebruik gemaakt.

In zijn spaarzame vrije tijd gaat Mario een 
feestje niet uit de weg. Prins Carnaval bij 
Krekzomotút, en de feestjes die hij gaf in 
zijn après-ski bar. Evenals zijn ritjes in de 
wintermaanden richting het Oostenrijkse 
Hinterglemm. Tussen alle werkzaamheden 
door, ontspanning in de sneeuw en het après-
ski.

Nu na jaren keihard werken, vertrekt Mario uit 
Overasselt om zich definitief in Oostenrijk te 
vestigen. We gaan hem missen. Op naar een 
volgend avontuur.

Overasselt wenst hem daar al het goeds en 
een hele fijne tijd toe. En zoals Mario altijd zegt 
“haldoe wá”.

OUDE FOTO: WIE IS WIE?
DOOR DE REDACTIE

Bijgaande foto werd de redactie in handen 
gespeeld door Jo Loeffen uit de Wilhelmina-
straat. Hij is over het algemeen goed 
geïnformeerd over de geschiedenis van 
ons dorp. En wat belangrijker is: hij blijft 
nieuwsgierig! Nu wil hij graag weten of er 
mensen in ons dorp zijn die wat kunnen 
vertellen over deze foto. Wie is wie? En 
waar? En waarom? Stuur als u wat weet uw 
antwoord naar redactie@overasselt.info en 
wie weet maakt u Jo blij. En komen wij er in 
een volgende editie op terug.
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DOOR PIERRE RUTGERS

DOOR BRITT GROENEN

KERSTMARKT BIJNA VERWAAID

70-JARIG BESTAAN OJO

Dat een Kerstmarkt gek kan lopen. Dat bleek 
zondag 10 december in Overasselt wel. Met het 
draaiboek in de hand was alles ook dit jaar weer 
piekfijn geregeld. De marktverkopers waren 
uitgenodigd, het oliebollenbeslag stond klaar, de 
tenten waren opgebouwd en alle kerstlampjes 
uitgetest. Niets leek een geslaagd evenement 
in de weg te staan. Tot de nacht van zaterdag 
op zondag dan, want wat niet in het draaiboek 
stond was een stevige winterstorm die flink 
huisgehouden heeft.

Ondanks de verankeringen waren veel van de 
tenten op het terrein van Buurderij De Lage Hof 
niet tegen deze natuurkracht opgewassen. Met 
als gevolg dat vele vrijwilligers zondagochtend 
niet door kerstmuziek en lichtjes werden 
onthaald, maar door een scene die je alleen 

In het voorjaar van 2024 vindt de reünie plaats 
voor het 70-jarig bestaan van de Overasseltse 
Jongeren Organisatie, beter bekend als de 
OJO. Hierover worden jullie binnenkort verder 
geïnformeerd, want dit wordt natuurlijk gevierd 
met iedereen die ooit leiding is geweest bij de 
OJO!

Maar hiervoor, willen we eerst een oproep 
doen aan iedereen: Heb je nog OJO-boeken of 
ander archief thuis liggen? Graag afgeven op 
Willem Alexanderstraat 29 in Overasselt. Wij 
zullen dan alles verzamelen en hier een mooi 

bij natuurrampen of actiefilms ziet. Maar dit 
was zeker niet het einde van de Kerstmarkt in 
Overasselt! De snel opgetrommelde vrijwilligers 
wisten met vereende krachten in rap tempo 
de tenten die nog te redden waren weer op te 
bouwen. Niet alles kon gered worden, maar 
ook daar werd in hoog tempo, met enige 
improvisatie, een passende oplossing voor 
gevonden. Dankzij deze snelle reactie was er 
voor iedereen een plekje gevonden toen om 
12.00 uur het startschot voor de Kerstmarkt 
klonk. Honderden bezoekers hebben kunnen 
genieten van de heerlijk glühwein, de oliebollen 
en de erwtensoep. Na het bekijken van de 
22 mooie kraampjes met winterse producten, 
konden de bezoekers in de Buurderij genieten 
van de Overasseltse koren Engsele en 
Splendid.

plekje voor creëren tijdens de reünie. Wij hebben 
namelijk het vermoeden dat er nog wat archief 
bij oud OJO-leden opgeborgen ligt!
Bij vragen: mail naar 
hoofdleiding@ojo-overasselt.nl.
Alvast bedankt en tot op de reünie van het 
70-jarig bestaan!
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Op 29 januari 2020 waren Annemieke van Lin en 
Liesbeth van Casteren bij de toen 91 jarige Door 
Sanders, die tot 1956 in Overasselt woonde, aan 
de Sleeburgsestraat nr 4 (voorheen A173). Ze 
heeft zich goed voorbereid op het interview. Ze 
heeft zelfs haar levensverhaal uitgeschreven. Dat 
gaat niet alleen over de oorlog, maar ook over de 
actieve rol (o.a. KVO bestuurslid en voorzitster, lid 
toneelvereniging, parochiebestuur) die ze had en 
heeft in haar dorp Vianen bij Cuijk. Zij is geboren op 
20 oktober 1928 op de Sleeburg A173.Overasselt, 
als 4e in het gezin van 10 kinderen. Haar ouders 
waren Wim Sanders uit Bergharen en Marie 
Jaspers uit Wijchen. Door trouwde in 1956 in bij de 
ouders van haar man Wim van Kruijsbergen op de 
Heikamp in Vianen en hadden samen een gemengd 
boerenbedrijf. Ze kregen 3 jongens en 3 meisjes. 
Toen ze stopten met boeren is het huis verbouwd tot 
2 woningen. Haar zoon en schoondochter wonen 
naast haar. Dat was vooral heel fijn toen Wim in 
2014 overleed. Nog meer verdriet kreeg Door toen 
haar oudste dochter Marijke in 2016 overleed. 
Door kent het Overasselts dialect nog wel, maar 
dat is iets Brabantser geworden. Ze zegt geen 
Moas meer maar Maas. Door Sanders vertelt haar 
oorlogsverhaal.

Oorlog mei 1940
“Ik was 11 jaar toen de oorlog uitbrak en zat in de 
hoogste klas van de lagere school. Ik heb in de 
oorlog niet zo veel meegemaakt. We gingen elke 
dag naar de kerk en daarna door naar school. We 
gingen op 10 mei 1940 nog gewoon naar de kerk. Ik 
weet nog dat de buurvrouw Mieke Gerrits ons tegen 
hield: “Kiendjes goa mar gauw noar huus, want de 
oorlog is uutgebroken”.

Er kwamen wel veel vliegtuigen over. Binnen 
twee dagen hadden de Duitsers ons hele land 
ingepalmd. Onze ouders hadden er zorgen over, 
wij hadden er eigenlijk geen hinder van. Ik weet 
dat Toon de zoon van Toon en Mieke Gerrits al 
bij de mobilisatie van 1939 in dienst moest. Hij 
heeft het wel overleefd. Andere jongens die ook 
oorlogservaringen hebben waren de buurjongens 
Lau en Cornelis van der Burgt. Piet van Kuppeveld 
is op de Grebbeberg gesneuveld.
Je moest om 20.00 uur binnen zijn. Duitse soldaten 
maanden ons eens om naar huis te gaan. Vaders 
fiets werd afgenomen, toen hij nog na 20.00 uur 
op straat was. En de vensters moesten dicht, 
zodat je huis geen doelwit voor de vliegtuigen 
werd. Op de hoek van de Sleeburgsestraat en de 
Kasteelsestraat is nog een bom gevallen. Er was 
een gat geslagen van 5m2 doorsnee. De ruiten 
van ons huis zijn toen gesprongen.” Door vertelt 
ook, dat het huis van de familie Welles aan de 
Kerkstraat (nu Schoonenburgseweg) in 1941 door 
een brandend vliegtuig is getroffen en dat vader en 
moeder en kindje overleden zijn. “Dit maakte indruk, 
maar als kind vergeet je dat ook weer gauw. Ook 
Mientje de Groot van de Hamelbergstraat is tijdens 
het bombardement van Nijmegen omgekomen.”

DOOR SANDERS

DOOR LIESBETH ARTS- VAN CASTEREN

“KIENDJES GOA MAR GAUW NOAR HUUS, 
WANT DE OORLOG IS UUTGEBROKEN.”
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PARACHUTES 17 SEPTEMBER 1944

DOORTJE SANDERS IN 1946, GEBOREN IN 1928

Lees verder op de volgende pagina...

Controle op voedsel en vee
“Mensen uit Nijmegen haalden bij ons eieren, melk 
en gekarnde boter. Wij hadden in de oorlog eten 
genoeg. Een vrouw werd onderweg met boter 
aangehouden en kon niet anders zeggen dan dat 
ze het op nr. A173 had gehaald. ´s Avonds kwamen 
de controleurs bij ons aan de deur. “Of vader boter 
had verkocht?” “Beste mensen, ik laat na 11.00 u 
’s avonds niemand meer binnen.” Ze vertrokken, 
maar kwamen de volgende dag terug. “Je zult wel 
alles weg hebben gestopt!” En inderdaad alles was 
verborgen in een slootje. Ook de kippen werden 
geteld. “Ja Wim, je hebt 30 kippen.” “Nee”, zegt 
vader, “ik heb er mar 20 en dè schriefde op.” Ze 
hielden ook bij hoeveel varkens we hadden. Had 
je er bij de volgende controle één minder, dan was 
het foute boel. In de voorraad aardappelen werd 
geprikt, zodat ze ongeschikt werden voor de handel. 
Die controleurs waren Nederlanders, zelfs mensen 
uit Overasselt die wij kenden. Eigenlijk werkten die 
mensen voor de Duitsers. Met het koren gingen ze 
bij ons ’s avonds naar de mulder Huub Thijssen. Dat 
mocht niemand zien. Hij had extra molenstenen die 
elektrisch werden aangedreven. Kleren hadden we 
wel, maar ze waren niet zo denderend en eigenlijk 
ook niet genoeg. Na de luchtlandingen naaide de 
naaister van de parachutes een paar jurken voor 
ons, maar die waren niet te dragen. Ze zaten veel te 
heet.”

Einde oorlog, de bevrijding
“Ja in september 1944 toen beleefden en zagen wij 
van alles. Overal vielen parachutes met soldaten 
en kisten met voedsel of wapens. Ze kwamen 
massaal uit die vliegtuigen vallen en wij stonden 
vol verwondering te kijken. Er viel er ook een op 
het paadje naar Toon van der Burgt. En bij Toon 
Albers in de hei is een kist door het dak gevallen. 
Er landden ook zweefvliegtuigen met jeeps er in. 
Ons vader wou aardig zijn tegen de bevrijders en 
bood hen appels aan. Maar nee, die wilden ze niet. 
Hij moest er eerst zelf een eten. Toen namen ze ze 
wel aan. Na de landing liepen de soldaten naar een 
centraal punt. Naar de Heumense brug of richting 
Nijmegen.

Pastoor van Riel vroeg tijdens de preek of 
iedereen de spullen zoals parachutes en ander 
oorlogsmateriaal van de bevrijders op de 
verzamelplaatsen bij Janssen op de Hibmahoeve of 
bij Willem Gijsbers terug wilde brengen. Bij Janssen 
is het spul nooit opgehaald en is alles verrot.”

Evacuées
“Vanaf oktober 1944 woonden bij ons twee 
gezinnen uit Nijmegen achter in ons kippenhok. 

Moeder kookte ook voor hen, maar dat werd haar 
te zwaar, met 10 kinderen. Later haalden we voor 
hen eten in een gaarkeuken in het dorp. De vrouw 
van onze Jan, Annie moest ook evacueren. Zij is nu 
de jongste van onze familie. Ja, wij hadden ook een 
schuilkelder, maar dat was eigenlijk niks. We hebben 
er nooit in gezeten. Hadden we dat wel gedaan, dan 
waren we er misschien niet meer geweest, want 
vader had op een lege silo wat balken en graszoden 
gelegd. Voor het nieuws tijdens de oorlog, hadden 
we altijd de krant, de Gelderlander. Wim of Tien de 
Kuster (Dinnissen) brachten hem bij ons. Pas na de 
oorlog kregen wij een radio.”
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Het leven als jonge meid na de oorlog
Als er in de buurt een baby geboren werd dan 
gingen wij meisjes daar helpen. Zo ben ik bij Lou 
van der Burgt op de Hamelsberg geweest en bij 
Ben Arts (aannemer). Ja ook nog bij Jan de Poel 
(Arts). Ja daar ken ik Sjef Klabbers van. Ja zegt 

Door lachend: “Dat was ook nog een beetje een 
jeugdliefde.” Zo heb ik ook nog 2 jaar bij Thé en 
Bertha Wintjes gediend. Zij hadden nylon kousen 
en die brachten ze ook voor mij mee. Die had ik nog 
nooit gezien. Ik mocht ze wel aan, maar moest er 
een paar donkere kousen overheen doen.

ADVERTENTIE

UITSLAG KERSTFILIPPINE
DOOR DE REDACTIE

De oplossing van de puzzel in nr 6 van december 
2023 is: VROLIJKE FEESTDAGEN.

Uit alle goede ingezonden oplossingen hebben 
we de winnaar getrokken. De winnaar is: Thea 
Dinnissen. Thea proficiat, 
namens de redactie van de Dorpskrant.

Dorpskrant
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DOOR HET ONDERZOEKSTEAM

U heeft vast wel gezien, dat enkele jaren 
geleden archeologisch onderzoek is gedaan op 
de Valkstraat. Het ging toen over overblijfselen 
onder een destijds bestaand kloostergebouw. 
Er zijn wat kleine zaken aangetroffen, maar niet 
veel bijzonders. Ons onderzoeksteam is echter 
ter ore gekomen, dat men destijds naar iets heel 
anders op zoek was, namelijk…. een schat of iets 
dergelijks. Die zou daar getraceerd zijn. Inmiddels 
heeft u gehoord, dat er niks van dien aard is 
gevonden. Natuurlijk niet!!! Want gebleken is, dat 
er inmiddels opgravingen zijn gedaan onder de 
benzinepomp van Derks. Kijk maar op de foto. 
Achteraf is ons natuurlijk duidelijk geworden, dat 
het terrein niet voor niks is afgegrendeld en als 
u ‘s avonds uw hondje had uitgelaten, dan had 
u schimmen op het terrein kunnen zien. Er zijn 
ook katten gesignaleerd. Zoals een oud romeins 
spreekwoord zegt: ubi Felix, ibi pecunia (vertaald: 
waar katten zijn, zijn schatten!

Kort en goed, ik denk het niet. Op 4 
november kwam de Gelderlander met het 
nieuws dat onze regering, bij monde van 
Hugo de Jong, de minister met de mooie 
schoenen, bekend maakte dat men 10.000 
huisjes besteld had bij de fabrikant met 
als reden: als er geen aanbod is komt er 
ook geen vraag, dus de Staat neemt het 
voortouw. Ook wethouder Arts kwam in dit 
artikel aan het woord. Eigenlijk best aardig 
bedacht, maar hoe gaan we dat in onze 
gemeente oppakken? Bekend was dat in ons 
dorp al enkele voorstellen waren gedaan 
om, door middel van dit soort woningen te 
bouwen, een stukje van de woningnood te 
lenigen.

De redactie heeft bij de gemeente nagevraagd 
hoe het beleid op dit gebied er uit ziet, om 
de burgers op de hoogte te stellen van 
de ins en outs van het aanbod van de 
minister. Het antwoord van de gemeente is 
eigenlijk zowel duidelijk als jammerlijk: Er is 
geen beleid. Eventuele initiatieven worden 
beoordeeld op alle relevante aspecten, 
zoals stedenbouwkundige inpassing, het 
woonbeleid en aansluitmogelijkheden van 

U heeft als trouwe lezer van dit mooie blad wel zin 
om daar te gaan graven, maar wij raden dat af, 
want misschien is het een onveilige plek. Er wordt 
namelijk gegraven en gezocht(?) Het is natuurlijk 
prima als u de plek in de gaten houdt. Eventueel 
ook als het donker is.

SCHOPPES ELF

nutsvoorzieningen en infrastructuur. De 
initiatieven in Overasselt zijn afgewezen 
vanwege een niet sluitende exploitatie en 
de niet te honoreren voorwaarden van de 
initiatiefnemers.

“Op dit moment (4 december werd dit 
geschreven) vindt opnieuw oriëntatie plaats 
over de mogelijkheden in Overasselt, maar 
over de haalbaarheid valt nu niets te zeggen.” 
Einde citaat. “Andere projecten hebben meer 
prioriteit.”

Wethouder Arts rekende indertijd op zeker 30 Tiny 
houses maar het kunnen er ook meer worden.

DOOR NICK EGTBERTS

TINY HOUSES, OOK IN OVERASSELT?
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AGRARISCH MUSEUM DE LAGE HOF WORDT EEN 
‘VERHALENMUSEUM’

DOOR WIM COUSIJN

Het 10-jarig jubileum van de Buurderij is nét 
achter de rug als ik in gesprek ga met Sandra 
Overweg en Fons Gijsbers over de kersverse 
plannen van het museum. We kennen de 
Buurderij als een bruisende plek! Maar liefst 130 
Overasseltse vrijwilligers zijn hier wekelijks met 
veel enthousiasme actief om van deze plek iets 
bijzonders te maken. En mét succes! Wie kent 
niet de voorjaarsmarkt, de oogstdagen en de 
gezellige kerstdag! Honderden bezoekers komen 
er op af, ook van buiten ons dorp. Het is er 
gezellig en er is veel te zien, te leren en te doen. 
Vooral de zaterdagen waar de oude ambachten 
worden gepraktiseerd mogen zich verheugen in 
een toenemende belangstelling.

Bruisen?
Maar ‘bruisen’ doet het niet overal: het Agrarisch 
Museum zélf leidt een wat slaperig bestaan en 
trekt niet al te veel bezoekers (1250 per jaar). 
Reden voor het bestuur (waar Fons Gijsbers 
deel van uitmaakt) om eens te onderzoeken hoe 
dat beter kan. De collectie (3300 voorwerpen!) 
is weliswaar prachtig en wordt goed beheerd, 
en je kunt bij een bezoek altijd op iemand 
rekenen die je rondleidt. Maar de meeste 
mensen uit Overasselt en omgeving kennen 
het nu wel. En: “Het geheel oogt wat saai”, zegt 
Sandra Overweg, “het lééft niet echt, terwijl het 
buitenmuseum met de ambachten juist levendig 
is.” Sandra is aangetrokken om het concept te 
ontwikkelen en uit te voeren in samenwerking 
met de vrijwilligers. Ze heeft veel ervaring vanuit 
het Openluchtmuseum in Arnhem.

Projectplan
Samen met bestuur en de vele vrijwilligers heeft 
zij een projectplan geschreven waarin je kunt 
lezen waar het heen zal gaan. Onder het motto 
‘van objectenmuseum naar verhalenmuseum’ zal 
het museum een gedaantewisseling ondergaan. 
Om de voorwerpen in het museum tot leven 
te brengen worden de bijbehorende verhalen 
straks verteld. Dat kan met een audiotour, 
filmbeelden, teksten en doe-activiteiten in 
een mooi vormgegeven ruimte. Het is de 
bedoeling dat bezoekers in de toekomst ook 
zonder begeleidende gids de collectie kunnen 
bewonderen. En dan kunnen genieten van 
de verhalen die bij sommige voorwerpen of 
opstellingen verteld worden. Hoewel het plan 

nog ‘in ontwikkeling’ is, sommen Fons en Sandra 
al een paar thema’s op die zullen worden 
uitgewerkt met verhalen.

Meidenkamer
Zo is in het museum een Meidenkamer 
aanwezig. En nu blijkt dat de oma van een van 
de vele vrijwilligers ook ‘meid’ is geweest op een 
grote boerderij en daarover de nodige verhalen 
aan haar kleindochter heeft verteld: leuke en 
minder leuke. Door het verhaal van Oma nu 
goed uit te zoeken en te documenteren én te 
‘vertellen’ krijgen bezoekers straks een veel 
levendiger beeld van hoe de situatie nu écht was 
voor een inwonende ‘meid’.

Boeren en Banken
Natuurlijk onderscheidt De Lage Hof zich van 

SANDRA OVERWEG: “…HOE LEUK IS HET OM MET DÉZE 
VRIJWILLIGERS TE WERKEN!”
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andere agrarische musea door de aanwezigheid 
van een Boerenleenbankfiliaal. Dat biedt de 
gelegenheid om te vertellen over hoe dat dan 
ging wanneer boeren een lening wilden. En zul 
je zien dat het voor grotere boeren makkelijker 
was dan voor de keuterboertjes die wat wilden. 
En dan kun je misschien weer de verbinding 
maken met de huidige tijd waarin boeren die nu 
‘schone’ producten willen maken, óók veel meer 
moeite hebben om bij banken een lening los te 
peuteren.

Andere thema’s
De slacht zal een thema worden. Immers: over 
‘Lou de Slachter’ zijn bij oude Overasseltenaren 
de verhalen wel bekend. En wat dacht u van de 
invloed van de kerk op de boeren samenleving 
in de jaren 1850-1950? Meneer Pastoor had 
heel wat in de boerenmelk te brokkelen! Ook 
over de jaarlijkse kermis is het nodige te 
vertellen: die was in sociaal opzicht van niet te 
onderschatten waarde: want dáár ontmoette 
je misschien je toekomstige levensgezel! Van 
koeien tot zuivel, van zaaien tot oogsten: er zijn 
plenty smakelijke verhalen over te vertellen. 
Steeds zullen die verhalen ‘gedragen’ worden 
door bijzondere voorwerpen uit de rijke collectie 
van het agrarisch museum in de Buurderij.

Hoe en wanneer dan?
Fons: “Nu we een goed onderbouwd projectplan 
en een bijbehorende kostenraming hebben, 
kunnen we op zoek naar financiering. De 
totale kosten voor deze forse vernieuwing 
worden begroot op 165.000 euro. Deels zelf te 
financieren door middel van de arbeid van de 
vele deskundige vrijwilligers, maar ook door 
de positieve baten die bij de horeca-tak van de 
Buurderij aanwezig zijn. En natuurlijk wordt de 
jacht op subsidiegevers en sponsors geopend! 
Is er eenmaal geld binnen, dan kan het ‘spel op 
de wagen’ en verwachten we dat de vernieuwde 
expositie-opstelling eind dit jaar gereed zal zijn!” 
Fons en Sandra zijn heel blij met de medewerking 
van studententeams van de Rijksuniversiteit 
Groningen en de Wageningen University & 
Research: zij zullen zich bezighouden met 
verdieping van de thema’s Boerenleenbank en 
andere coöperatieve verenigingen en hun rol in 
de dorpsgemeenschap van toen en daarmee 
bijdragen aan de vernieuwde presentaties.

Open Depot
Bijzonder tenslotte is dat er ruimte gemaakt zal 
worden voor een ‘Open Depot’. Daar worden 
voorwerpen tentoongesteld die vaak ‘dubbel’ in 
de collectie zijn, maar tóch interessant omdat ze 
weer nét iets anders zijn uitgevoerd. Dat open 
depot kan voortdurend wisselende objecten 
tonen. Mogelijk dat ook andere musea hier dan 
belangstelling voor hebben.

FONS GIJSBERS: “IN ONS BOERENDORP VERGETEN WE 
SOMS DAT WE MET ONZE COLLECTIE OP GOUD ZITTEN.”

Het museum roept mensen uit Overasselt 
op om, als zij bijzondere verhalen, foto’s 
of anekdotes hebben over het agrarisch 
leven van hun (groot) ouders, deze met het 
museum te delen. Stuur je verhaal dan naar 
info@buurderijdelagehof.nl.

OPROEP:
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BEVRIJDINGSOPTOCHT 24 MEI 1945
DOOR BEELDBANKGROEP OVERASSELT

In het kader van de bevrijding van onze dorpen 
brengen we in 2024 de Bevrijdingsoptocht 24 
mei 1945 in beeld.
Dit zijn de eerste foto’s in deze Dorpskrant. In 
de volgende nummers van de Dorpskrant zullen 
we er steeds 5 publiceren. De nummers zoals ze 
op de beeldbank staan zijn: O000467, O000451, 
O000469, O000468, O000464.

We zijn heel benieuwd of u de (jonge) 
mensen herkent op deze foto’s. Op een foto 
(nr. O000469) met de jonge vrouwen zien 
we menner Marinus van der Burgt met een 

wit paard. Vier foto’s zijn genomen voor 
het huis van Hoogstraat 42. Daar woonde 
toen Thé Derks. Stuur uw reactie naar 
woordenbeelderfgoedheumen@gmail.com of 
naar redactie@overasselt.info.
We zien uw reacties graag tegemoet.
Beeldbankgroep Overasselt.
Liesbeth Arts en Jack van Casteren 
024 6221880 en 024 6221547

Noot van de redactie: de foto’s zijn helaas niet 
allemaal even scherp, omdat ze van hele kleine 
fotootjes komen.
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EEN ECO-MOESTUIN TUSSEN NEDERASSELT EN OVERASSELT
DOOR ROB STEENVOORDEN

We gaan onze eigen groenten verbouwen. Of 
misschien beter, we gaan er samen voor zorgen 
dat we gezonde, milieubewuste en lekkere 
groenten op tafel krijgen. We steken de handen 
uit de mouwen, en gaan dat samen doen met 
enthousiaste anderen. We gaan onze eigen 
boontjes doppen, liefst onder de bezielende 
leiding van een biologische boer die de lijnen 
uitzet aan de hand van een teeltplan, die als 
constante factor de dagelijkse leiding heeft en 
die (niet onbelangrijk) de vrijwilligers aanstuurt.

Hoe mooi zou het zijn als de gemeenschap 
van Nederasselt en Overasselt op termijn het 
leeuwendeel van haar eigen voedsel verbouwt, 
als we in staat zijn dat samen te doen. Het zal 
de binding met en verantwoordelijkheid voor de 
aarde vergroten en versterken. Door gezamenlijk 
eigen voedsel te verbouwen groeit ons 
ecologisch besef. Het zorgt voor korte lijnen in 
de voedselketen en geeft gemeenschapsgevoel 
met als rode draad aandacht: 1. Voor mensen, 
die samen werken en groenten afnemen van 
de moestuin. 2. Voor biodiversiteit, door geen 
kunstmest en bestrijdingsmiddelen te gebruiken. 
3. Voor gezond voedsel, door te weten waar en 
hoe ons voedsel groeit. 4. Voor persoonlijke, 
sociale en culturele ontwikkeling, door elkaar te 
ontmoeten en van elkaar te leren. 5. Voor het 
verkleinen van onze ecologische voetstap, die 
van onszelf en van ons als gemeenschap.

Op allerlei manieren zullen we het samenzijn met 
de natuur vieren, door workshops, gezamenlijke 
maaltijden en voorlichting over bijvoorbeeld 
kruiden, eerlijk voedsel en koken. Zo creëren 
we een plek waar je mensen op een andere 
manier leert kennen, waar je nieuwe mensen 
zult ontmoeten en waar we kinderen laten 
kennis maken met duurzame en ecologische 
grondbewerking.

Na lang zoeken hebben we een prachtige locatie 
aan de Molenweg in Nederasselt gevonden. 
Een locatie met perspectief: voorlopig 0,5 
ha, omzoomd door hagen en gelegen in de 
natuurrijke omgeving van De Wiel, de Maasmolen 
en het natuurgebied Kadans. Het perceel leent 
zich voor een eventuele uitbreiding op termijn en 
biedt volop mogelijkheden voor samenwerking 
met de molenaars en de vrijwilligers van Kadans.

Belangrijk voor het welslagen van dit project 
zijn de verschillende participanten. Op de 
eerste plaats hebben we draagvlak nodig in de 
gemeenschap. Het is belangrijk dat een groot 
aantal mensen in de directe omgeving vrijwilliger 
en/of afnemer wordt van de door ons verbouwde 
groenten. We denken natuurlijk aan de inwoners 
van Overasselt en Nederasselt maar ook die van 
Grave en Wijchen.

Terwijl we nog op zoek zijn naar de biologisch-
dynamische boer of boerin die ervaring heeft of 
een opleiding heeft gevolgd in die richting, zijn we 
toch alvast begonnen met inzaaien. We willen in 
het voorjaar daadwerkelijk van start. Liefst met 
zo’n professional maar anders op eigen kracht en 
op de schaal die past bij het aantal participanten. 
Voor nu is het belangrijk dat wij in contact komen 
met iedereen die gelooft in onze missie. Laat 
van je horen, ofwel omdat je mee wilt doen als 
vrijwilliger, ofwel omdat je groenten wil gaan 
afnemen, ofwel omdat jij die professional bent 
waar wij naar op zoek zijn. Stuur een mail naar 
Rob Steenvoorden rmsteenvoorden@online.nl of 
bel hem 06-5439 8091.

Namens initiatiefnemers:
Joop de Vette, Bart Nijs, Stan Bruijsten, Pieter 
Engels, Jeroen Charpentier, Henk van den Berg 
en Rob Steenvoorden.

FOTO DOOR BART NIJS FOTOGRAFIE

FOTO DOOR BART NIJS FOTOGRAFIE

Groente van de molshoop 



19

Scan de QR en luister!

VERGETEN MUZIEK 13
DOOR NICO AALDERING

Ik vroeg Wim Cousijn, wie zal ik nu aanraden: 
‘Lowell George!’. Toevallig zijn we beiden groot 
liefhebber van Lowell en zijn band Little Feat. 
George, een groots zanger en slidegitaar speler, 
had een nogal wisselde carrière en overleed 
helaas veel te vroeg in 1979. Hij had toen net 
zijn enige solo hit (alleen in Nederland!) met 
‘Cheek to Cheek’, het heeft nog lang in de 
top 2000 gestaan. Wat mijn betreft niet zijn 
mooiste nummer, dan verwijs ik liever naar zijn 
band Little Feat, met het americana-achtige 
‘Willin’, ‘Trouble’ en ‘Long Distance Love’ en de 
dampende funkachtige nummers zoals ‘Spanish 
Moon’ en ‘Oh, Atlanta’. Daarom raad ik u aan 
‘As Time Goes By: The Very Best of Little Feat’ 
te beluisteren. Daar staan ze allemaal op, 
behalve ‘Skin It Back’ die zijn ze wat mij betreft 
vergeten. Deze LP is niet in mijn bezit want (als 
echte fan) heb je natuurlijk bijna alle reguliere 
LP’s in de collectie. Toch een aantal aanraders. 
Als eerste de LP ‘Waiting for Columbus’, door 
velen geoormerkt als een van de beste live 
LP’s ooit gemaakt, luister naar ‘Fat Man in the 
Bathtub’!! Verder de LP’s ‘Dixie Chicken’, ‘Last 
Record Album’ en mijn recente aanwinst ‘Electrif 
Lycanthrope’, geen idee wat het betekent maar 
wel heel lekker! Vooral de medley ‘Spanish 
Moon, Skin It Back en Fat man in the Bathtub’ 
op kant B. Britt van ‘Blind Lemon’ is het met me 
eens. Britt, toch een keer op de setlist zetten? 
Veel luisterplezier!

ADVERTENTIE
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Samenwerken in uw straat geeft een beter 
resultaat. Hoe fijn wilt u wonen? In een beter 
geïsoleerd huis woont u met meer comfort. Uw 
energiekosten worden minder. Uw huis wordt 
meer waard. En het klimaat is ook beter af. 
Samenwerken in een straat is bij isoleren een 
succesvolle aanpak. Meerdere huizen worden 
dan tegelijkertijd voorzien van energiezuinige 
maatregelen. In zo’n straatgerichte aanpak 
hoeft u niet voor elke maatregel alles zelf uit te 
zoeken. Uw kosten zijn bij een straatgewijze 
aanpak ook vaak lager.

In verschillende plaatsen in Nederland is veel 
ervaring opgedaan met deze straatgewijze 
aanpak, ook in onze eigen gemeente. In 
Malden Noordoost zijn ze al 2 jaar succesvol 
bezig. De werkgroep Energiezuinig Wonen 
Overasselt (EWO) wil binnenkort starten met 
deze straatgewijze aanpak.
De drie energiecoaches uit Overasselt zitten 
in EWO. De gemeente Heumen ondersteunt 
EWO met geld en daad. EWO maakt ook 

 The Quiet Girl op donderdag 14 maart 
2024, aanvang 20.00 uur

Het meisje Cáit wordt in de zomer van het 
jaar 1981 door haar familie weggestuurd. 
Ze trekt bij Seán en Eibhlín Cinnsealach 
in, een bevriend koppel van haar moeder 
dat ze voor de eerste maal ontmoet. 
Gedurende haar verblijf bloeit Cáit open en 
ontdekt ze een nieuwe levenswijze, maar 
stuit ze tevens op een geheim…
Regie: Colm Bairéad, 95 minuten, Ierland 
2022 Kaarten en info: 
www.filmcaféoverasselt.nl

Op bijgaande foto (van Frank Oerlemans) 
wordt een nieuwe zendmast geplaatst, aan 
de Valkstraat, ter hoogte van varkensbedrijf 
Jules Derks. Daarmee wordt de digitale 
bereikbaarheid van Overasselt wéér een 
stukje beter. Het was oorspronkelijk de 
bedoeling dat de mast in de kerktoren 
gemonteerd zou worden, maar daar bleek 
onvoldoende draagvlak voor. 

gebruik van de kennis, ervaringen en expertise 
opgedaan in Malden Noordoost. Waar nodig 
kan EWO experts inhuren. EWO kan u en 
andere bewoners dus goed ondersteunen. 
Denk daarbij aan het maken van plannen, aan 
het aanvragen en beoordelen van offertes en 
aan het aanvragen van subsidies. Ons motto: 
Samen kom je verder.

Als start organiseert EWO, samen met het 
Dorpsplatform Overasselt, een bijeenkomst 
in het Verenigingsgebouw Overasselt. Aan 
de orde komen de ervaringen uit Malden 
Noordoost, subsidies en goedkope leningen, 
alsook de keuze van de straat waar als 
eerste begonnen wordt. Wilt u of uw straat 
meer weten of meedoen, kom dan naar deze 
avond. Alle huiseigenaren en alle huurders 
zijn welkom op 28 maart om 20.00 uur in het 
Verenigingsgebouw.

Namens Lykle Bakker, Maarten van Etten, Teun 
Megens, Jan Schouten en Luuk Sparreboom.

DOOR ENERGIEZUINIG WONEN OVERASSELT

DOOR DE REDACTIE

BESPAREN DOOR ENERGIEZUINIG WONEN?

PLAATSING ZENDMAST
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Het is alweer een jaar geleden dat 
Dorpsplatform Overasselt (DPO) en de 
werkgroep Dorpsontwikkelplan 2022 in het 
Verenigingsgebouw het nieuwe Dorpsplan 
Overasselt 2022-2032 gepresenteerd hebben 
aan het dorp. In het laatste nummer van de 
Dorpskrant (6) stond een artikel van Carolien de 
Weerd over de activiteiten en plannen van de 
Werkgroep Groen. Dit is een van de werkgroepen 
die aan de slag is gegaan naar aanleiding van het 
Dorpsplan. Speerpunt van deze werkgroep is het 
behoud en verbeteren van het openbaar groen en 
de uitbreiding van het aantal bomen in ons dorp; 
een van de punten die naar voren kwam uit het 
Dorpsplan.

We zijn ook benieuwd welke andere onderdelen 
uit het Dorpsplan inmiddels zijn opgepakt. 
Samen met Jeroen Huinink, bestuurslid van 
Dorpsplatform Overasselt, blikken we terug op de 
totstandkoming van het Dorpsplan en de stand 
van zaken van de uitvoering.

Dorpsplan in coronatijd
Al enkele jaren leefde er de behoefte om 
het oude succesvolle Dorpsplan uit 2009 te 
vernieuwen. Er waren avonden georganiseerd 
in het Verenigingsgebouw, eerst met een kleine 
groep, later voor het hele dorp, waar werkgroepen 
uit ontstonden die met een aantal thema’s aan 
de slag gingen, zoals Voorzieningen, Zorg 
en Wonen. Dat leidde alleen nog niet tot een 
overkoepelend Dorpsplan. Vanuit het bestuur van 
DPO was wel behoefte aan een nieuw Dorpsplan. 
Zij worden regelmatig aangesproken vanuit 
diverse kanten met de vraag wat de mening 
van ‘het dorp’ over een bepaald onderwerp is. 
Hierbij hanteerde het bestuur zoveel mogelijk het 
Dorpsplan uit 2009, maar het was niet duidelijk 
of het dorp anno 2021 daar nog steeds zo over 
dacht.

De enquête
Via een huis-aan-huis verspreidde enquête heeft 
de werkgroep aan het dorp de mening gevraagd 
over een groot aantal onderwerpen. Van de 1200 
verspreidde enquêtes zijn er bijna 800 ingevuld. 
Dat was een response van bijna 75%. Ongekend 
hoog voor zo’n soort enquête. Dankzij deze 
enquête was er nu een duidelijk beeld wat de 
inwoners van Overasselt willen. Bijvoorbeeld per 
thema:

DORPSPLATFORM OVERASSELT 
DOOR PAUL MENGDE

Verbinding en ontmoeting: Wist u dat 25% van 
de geënquêteerden meer contact zou willen? Een 
welkomstavond voor nieuwe bewoners werd door 
65% van de ondervraagden als zinvol gezien. 
Maar ook het verbeteren van de communicatie 
door verenigingen en het onderling verbinden 
tussen verenigingen. Het Dorpsplatform moet 
meer bekendheid krijgen.

Verkeersveiligheid: Het is goed gesteld met 
de verkeersveiligheid, behalve ter hoogte van 
De Zon tot en met de Plus. En 50 km per uur 
op de Hoogstraat is te hard: dat vond tenminste 
84%! De provincie Gelderland is weliswaar 
eigenaar van de weg. Maar als er zich in de 
naaste toekomst ongelukken voordoen, dan is 
het niet zo van belang wie de eigenaar van de 
weg ook weer was! De buitenwegen worden 
over het algemeen als onveilig beschouwd. Met 
name voor fietsers en brommers. Daarmee is 
een nieuw verkeerscirculatieonderzoek (mooi 
woord voor galgje!) gewenst. Een weg langs 
het werklandschap (industrieterrein) met een 
rotonde bij de Schoonenburgseweg is een van de 
suggesties.

Wonen: Er wordt te weinig gebouwd. Met name 
voor jongeren en ouderen. Er moeten plannen 
worden gemaakt voor de periode na de realisatie 
van het plan de Zilverberg. De planontwikkeling 
en uitvoering daarvan moet sneller. Er moeten 
meer toekomstplannen worden ontwikkeld, 
zodat er per jaar ongeveer 10 woningen worden 
gerealiseerd.

Energie en duurzaamheid: Er moet meer 
aandacht aan duurzaamheid worden besteed. 
Bijvoorbeeld door duurzaamheidscoaches aan te 
stellen. Energie-coöperatie wordt omarmd. Meer 
aandacht voor energiebesparing.

Groen en natuur: Een groener en natuurlijker 
Overasselt wil 65%. Minder bestrating (tegels 
wippen ook in Overasselt?). Minder maaien, en 
het heggenlandschap terug. Minder toerisme 
vennengebied. Ontfermbermen, openbare 
groente- en fruittuinen. Waar jong en oud van 
mogen plukken.

Recreatie en toerisme: Strandje aan de Maas. 
Pontje bij de Tempel. Korte wandelroutes van en 
naar de dijk.
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Bedrijvigheid: Wij zijn blij met de winkelvoorraad 
en andere bedrijvigheid. Een doorontwikkeling 
zou wenselijk zijn.

Overig: Veel last van matig onderhoud groen. 
Zowel openbaar als particulier. Handhaving van 
regels. Kan beter!

Stand van zaken
Kortom, samen maken we Overasselt mooier! 
Wat is daarvan nu terecht gekomen. Jeroen 
Huinink was als bestuurslid van DPO betrokken 
bij het hele proces:

‒ De meest inwoners zien alleen het plan 
en de enquête, maar daar gaat natuurlijk een 
heel proces aan vooraf. Hoe hebben jullie dat 
aangepakt?
In eerste instantie hebben we gebruik gemaakt 
van de kennis van de Vereniging Kleine 
Kernen (VKK). Zij hebben een handleiding 
voor het maken van een Dorpsontwikkelplan. 
In die handleiding staat bijvoorbeeld hoe je 
zo’n werkgroep samenstelt. Ook de eerste 
bijeenkomsten van de werkgroep zijn begeleid 
door vrijwilligers van de VKK. De werkgroep is 
10 keer bij elkaar geweest. Voor een deel is dit 
gebeurd in Coronatijd, met online overleggen en 
anderhalve meter vergaderingen. Samen heeft de 
werkgroep een aantal stappen doorlopen: kansen 
en problemen benoemd, thema’s vastgesteld, 
hardop gedroomd over hoe mooi Overasselt kan 
worden, vragen verzonnen voor de enquête, de 
enquêteresultaten verwerkt en beoordeeld en 
een plan opgesteld. De procesbegeleiders van 
VKK bleken niet helemaal bij ons te passen, 
dus uiteindelijk hebben we een groot deel van 
het proces zelf moeten uitvinden. Het was 
bijvoorbeeld aan het begin niet duidelijk of er 
een enquête zou komen en hoe die eruit moest 
zien. Echter gedurende het proces hebben we 
geconcludeerd dat dit wel nodig was om het echt 
een plan van het hele dorp te maken.

‒ Zijn er verschillen tussen dit Dorpsplan 
en het vorige?
In het vorige Dorpsplan stonden aan aantal 
concretere projecten, zoals bijvoorbeeld het 
dorpsplein en het wandelknooppunten netwerk. 
Dit Dorpsplan bevat meer suggesties en 
aandachtsgebieden waar werkgroepen mee 
aan de slag kunnen. Maar het wordt in het 
Dorpsplan in ieder geval goed in kaart gebracht. 
Bijvoorbeeld het tekort aan woningen voor 
jongeren en ouderen is zo’n item waar een 
werkgroep al een tijdje mee bezig was: Dat krijgt 
grote steun in de enquête. Er wordt momenteel 
toch het een en ander gebouwd in ons mooie 
dorp. Het plan De Zilverberg stuit op problemen 
vanwege de moeilijke natuurcompensatie.

‒ Er bestond een grote werkgroep van 
15 mensen die aan de voorbereiding en 
uitwerking hebben meegewerkt. Zijn die daar 
nog steeds bij betrokken?
Met de deelnemers van de werkgroep hadden 
we afgesproken dat de werkgroep zou stoppen 
na het afronden van het Dorpsplan en aan 
die afspraak hebben we ons ook gehouden. 
Mede door de Coronacrisis heeft het proces 
tijdelijk stilgelegen en was de betrokkenheid van 
sommige mensen wisselend. Het grootste deel 
van de werkgroepleden is nog wel op de een of 
andere manier actief, bijvoorbeeld in een van de 
werkgroepen.

‒ Er is een bijeenkomst met de 
gemeenteraad geweest in dit kader. Wat heeft 
dat opgeleverd?
In de ontmoetingen met het college van 
Burgemeester en wethouders en op 23 maart 
met de raadsleden bleek, dat het Dorpsplan 
wel degelijk goed gelezen was. Maar het blijft 
onduidelijk wat men er van meeneemt in de 
voorbereiding van besluiten. Men was wel erg 
enthousiast over de aanpak en betrokkenheid van 
de Overasseltse inwoners.

‒ Hoe zorg je voor continuïteit t.a.v. het 
vervolg?
Dat zien wij als een taak voor ons als bestuur van 
DPO. Papier is geduldig en om te realiseren wat 
je hebt opgeschreven moet je aan de slag. Dat 
kunnen wij als DPO bestuur niet allemaal zelf, 
daarvoor hebben we vrijwilligers en werkgroepen 
nodig. Er zijn wel diverse gesprekken met 
vertegenwoordigers van de gemeente gevoerd 
door de verschillende werkgroepen, maar er 
is nog geen overkoepelend helder idee wat de 
gemeente zelf met het plan gaat doen. Daar 
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zullen we als inwoners dus steeds aandacht voor 
moeten blijven vragen. Maar als je kijkt naar de 
actieve werkgroepen zoals de werkgroep groen, 
dan beklijft het wel.

‒ Wat gebeurt er concreet in de richting 
van nieuwe inwoners in dit verband?
Een van de meest concrete ideeën die naar 
voren kwam in het hele proces was een 
welkomstavond voor nieuwe inwoners. Iedere 
nieuwe inwoner wordt altijd hartelijk ontvangen 
door de omgeving. En ze hoeven er weinig voor 
te doen om erachter te komen waar men trots 
op is en wat eigenheid van Overasselt is. Het 
idee van de werkgroep was dat het voor het dorp 
en voor nieuwe inwoners leuk en waardevol is 
om dat iets gestructureerder te doen. Vanwege 
privacywetgeving is het lastig om ergens een lijst 
te krijgen van alle nieuwe inwoners in een jaar. 
Daarvoor is de werkgroep Verbinding nog op 
zoek naar een oplossing. Heeft u een ideetje?

‒ Welke werkgroepen zijn nog niet 
bemenst?
De werkgroep Toerisme is niet van de grond 
gekomen, evenals de werkgroep Bedrijvigheid. 
Daarentegen is de werkgroep Groen heel actief 
en worden er op het gebied van Duurzaamheid 
mooie vorderingen gemaakt, bijvoorbeeld door 
speciaal aangestelde adviseurs, die graag bij u 
langs willen komen om advies te geven.

‒ Wat voor rapportcijfers zou je geven 
aan het proces, de enquête en het plan?
Het hele proces zou ik waarderen met een 8 
of 9. Als je zo’n proces goed doet dan maakt 

het energie los en ontstaan er vanzelf nieuwe 
initiatieven. Dat zien we hier nu ook. De enquête 
krijgt van mij een 8: niemand van de betrokken 
was een professional op het gebied van dergelijke 
enquêtes, maar toch zijn we erin geslaagd om 
het zo samen te stellen dat we veel konden met 
de resultaten. En natuurlijk waren we erg blij 
met de zeer hoge response, dankzij de inzet 
van veel vrijwilligers. Dat krijgen maar weinig 
organisaties voor elkaar. Het plan zelf krijgt 
van mij een 7. Ik had daar zelf graag wat meer 
concrete ideeën en projecten gezien, aan de 
andere kant: dat biedt ook ruimte voor mensen 
in de werkgroepen zelf om hiermee aan de slag 
te gaan. Ik was aanvankelijk ook niet overtuigd 
dat we een grote enquête moesten houden 
maar ben toch erg blij dat we het gedaan 
hebben. Dus misschien dat ik over een paar 
jaar naar dit plan kijk en er toch een 9 aan geef 
omdat de werkgroepen er zoiets moois van 
gemaakt hebben.

Met andere woorden: we hebben sinds een jaar 
een nieuw Dorpsplan dat goed in elkaar is gezet. 
Dat wordt lastig in de wetenschap, dat menige 
vrijwilliger niet alleen met een Dorpsplan bezig is!
Het Dorpsplatform Overasselt wordt veel succes 
toegewenst en hopelijk blijven ze enthousiast 
voor ons dorp.

In de komende jaren gaan de werkgroepen 
helpen het nog concreter te maken. Dus als u na 
het lezen van dit artikel een van de werkgroepen 
wil komen versterken? Dan kunt u zich melden bij 
het Dorpsplatform: 
info@dorpsplatformoverasselt.nl.

Overasselt heeft al eerder kennis 
kunnen maken met musicalvereniging 
‘The MusicalMakers’: echte vakmensen 
zetten toen de musical ‘Urinetown’ op 
de planken. Voor uitverkochte zalen!! 
En dat was de moeite dubbel en dwars 
waard. Nu spelen ze maar liefst 5 maal 
de musical ‘TITANIC’, wederom in het 
Verenigingsgebouw. Van 10 tot en met 
13 april wordt daar vijf maal opgetreden. 
Zorg dat je er bij komt! Want het is een 
fantastisch groot spektakel met veel 
goede muziek en maar liefst 30 acteurs. 
Kaarten zijn te bestellen via 
www.musicalmakers.nl.

SPETTERENDE ’TITANIC’ ALS MUSICAL NAAR OVERASSELT!
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FOTO ONLANGS GEMAAKT

FOTO VAN 4 JAAR GELEDEN FOTO VAN OKTOBER 2023

EEN ECHTE RUÏNE
DOOR NICK EGTBERTS

Ja, die hadden we in ons dorp aan het 
Kruisbergse pad

Een stukje geschiedenis.
Ongeveer 15 jaar geleden (het komt niet op 
een jaar meer of minder) heeft de gemeente 
aan het Kruisbergse pad een huisje/boerderijtje 
gekocht met zo’n 6000 meter grond en daarmee 
voorgesorteerd op het woningbouwplan 
‘Zilverberg’. Omdat het huisje bouwvallig was en 
er niet voldoende ambtelijke capaciteit was om 
de sloopvergunning aan te vragen heeft men de 
firma JAKO uit Cuijk opdracht gegeven er een 
hek omheen te zetten.
Deze informatie is in 2019 verstrekt en sindsdien 
is er heel weinig gebeurd. Er was nog wat 
gesteggel of er al dan niet beschermde dieren 
zaten, o.a dassen, maar inmiddels zitten die 
overal.

Nieuwe ontwikkelingen
Eigenlijk is er sinds 2019 niet meer zoveel 
gebeurd. De dassen hadden hier een goed plekje 
en er komen hier best veel wandelaars die alles 
in de gaten houden. De afgelopen zomer is een 
keertje de brandweer langs geweest om een 
vuurtje te blussen, maar verder bleef het stil. 
Het gebouwtje was grotendeels ingestort en de 
hekken staan er een beetje voor joker. Navraag 
bij JAKO leerde ons dat de gemeente nog steeds 
keurig de rekening van de huur van ongeveer 
20 bouwhekken voldoet. In november heb ik de 
gemeente gevraagd hoe het er mee staat. Een 
antwoord van de gemeente op onze vraag is nog 
niet gekomen, althans niet op de verwachte wijze.

Het antwoord
En wat schetst onze verbazing? Begin januari 
is alles wat op dit perceel stond, met de grond 
gelijk gemaakt en afgevoerd. Hulde! Er is geen 
dassenspoor meer te vinden dus die zullen elders 
wel een plekje gevonden hebben. Op deze foto is 
nog net te zien dat alle gebouwtjes tot op het gele 
zand zijn verwijderd. Alleen de hekken nog niet, 
maar die staan er al 15 jaar en dat zal ook niet 
zoveel kosten. We zijn weer dichterbij de nieuwe 
bestemming: wonen! We hebben op 26 januari 
nog even gekeken: ook de hekken zijn weg.  
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Mario werkt sinds een aantal maanden als 
vrijwilliger op de Buurderij. Via een jobcoach 
is de Buurderij in contact gekomen met 
Mario. Bij de Buurderij zien we mensen met 
een arbeidsbeperking graag als mensen 
met arbeidsmogelijkheden en in dat kader is 
Mario bij ons komen werken. Hij doet dat met 
heel veel plezier.

De leidinggevende van de horecawerkgroep, 
Angelique van Stippent, vertelt: “In een 
van mijn eerdere banen heb ik gewerkt met 
collega’s met een beperking en/of afstand tot 
de arbeidsmarkt. Dit gaf zoveel voldoening 
en meerwaarde in mijn werk dat ik dit 
ook heel graag wilde introduceren bij de 
Buurderij. Want wij werken hier met zoveel 
verschillende vrijwilligers, en iedereen mag 
ook zijn wie dat ze zijn. Ik denk dat dit een 
hele mooie combinatie zal zijn om op een 
laagdrempelige manier samen met deze 
nieuwe collega’s te gaan werken. Mario is bij 
ons gekomen, omdat wij al contact hadden 
met een jobcoach die graag mensen bij de 
Buurderij vrijwilligerswerk wilde laten doen 
om de taal te leren, en zo zijn we er een 
beetje ingerold.”

MARIO HEEFT HET NAAR ZIJN ZIN OP DE BUURDERIJ
DOOR EMMY SNAPHAAN

Mario vindt het leuk - en ook wel spannend - 
om geïnterviewd te worden. Hij werkt op de 
woensdag en de donderdag op de Buurderij. 
Mario: “Ik vind het gezellig bij de Buurderij. Op 
woensdag zijn er veel vrijwilligers en komt er 
altijd wel een gesprekje op gang. En het leukste 
is als woensdag Tonnie langskomt om samen 
koekjes te bakken voor bij de koffie en thee. 
En op de donderdag doen we altijd wat meer 
klusjes, wat ik ook leuk vind.” Heb je al iets 
leuks of geks meegemaakt bij de Buurderij? 
Mario: “Er was een tijdje terug een mijnheer die 
erg boos was omdat hij filterkoffie voorgezet 
kreeg. Dat vond hij zeer ouderwets. Ik heb hem 
toen maar koffie uit de machine gegeven en 
daarmee was het opgelost. En wat ik fijn vind 
is het samen-gevoel bij de Buurderij.” Onze 
gewaardeerde vrijwilliger woont in Nijmegen en 
komt met de bus, een busrit van 25 minuten. Dat 
vindt hij geen probleem, de bus rijdt ook langs 
de Overasseltse- en Hatertse Vennen en daar 
geniet hij altijd van het uitzicht. Zijn hobby’s zijn 
zwemmen en fietsen. In de zomer fietst hij meer. 
Het is wel fijn als de zon schijnt en niet zo koud 
is. Op de vraag “Wat maakt jou blij?” antwoord 
Mario: “Gezelligheid, onder mensen zijn. En ik 
vind het fijn om hier te zijn en mee te mogen 
helpen.”
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MAANDELIJKSE MEDITATIE IN OVERASSELT
DOOR BART NIJS

In december organiseerden we een meditatie 
voor de vrede in de kerk van Overasselt. De 
opkomst was verheugend en veel mensen 
vroegen om een vervolg. Hierop hebben we 
in overleg met de kerk besloten op de derde 
donderdagavond te beginnen en in maart 
te starten met voorlopig een maandelijkse 
meditatie waarbij aansluitend tijd is voor 
uitwisseling.
Ben je geïnteresseerd, heb je vragen, wil je 
op de hoogte blijven en een berichtje krijgen 
van deze bijeenkomsten? Mail dan naar: 
joopmeeander@gmail.com of bart@bartnijs.nl. 
Je krijgt dan t.z.t. een definitieve aankondiging.
Kom ervaren dat meditatie net zo belangrijk is 
als goed eten, beweging en liefdevolle relaties. 

Kun je niet op de derde donderdagavond 
van de maand en wil je toch mediteren? 
Op elke tweede donderdag van de maand 
wordt er overdag een meditatie gegeven 
door Afra Grienberger in Het Tweede Huis te 
Nederasselt. Voor meer informatie hierover 
mail naar: grienberger@hotmail.com.

GROEN KERSTAFVAL
DOOR NICK EGTBERTS

Wat hebben we weer genoten van de 
kerstbomen. Direct na Sinterklaas werden 
de bomen in het centrum neergezet en door 
ruim 30 vrijwilligers van 12 tot 80 jaar oud van 
sfeervolle lampjes voorzien. De aanwonenden 
leveren de elektriciteit (dat mag ook wel eens 
gezegd worden, hulde!) en wij genieten weer 
met zijn allen van de mooiste kerstverlichting 
van de regio. Maar aan alles komt een eind.

Ziehier, op 6 januari was het over. Tijdens het 
afbreken kregen de vrijwilligers nog steeds te 
horen hoe mooi iedereen het vond en dat het 
toch een mooie traditie was.
Tot volgend jaar!
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COMBINATIE EXPOSITIE
DOOR INE DE COCK

Prachtige combinatie expositie van 
SCHILDERIJEN van de stichting Jacques van 
Mourik en BEELDEN van Ine de Cock. U bent 
van harte welkom in KunstLokaalMook, Rijksweg 
86, Mook. Nabij het Raadhuisplein. Elke zondag 
van 12 uur tot 16 uur geopend tot 25 februari.
Voor meer informatie zie artine.nl/expo.htm.

Iedere eerste vrijdagmiddag van de maand 
komen een paar technisch geschoolde mannen 
in het Verenigingsgebouw bijeen. Nee, niet in de 
zomervakantie: in juli en augustus zijn ook zij er op 
uit! Maar die 10 andere vrijdagen: dan laten ze zich 
graag uitdagen om uw en onze ‘spullen’ die kapot zijn 
een tweede leven te geven. Of een derde! Want waar 
zij zich kapot aan ergeren is dat er zó ontzettend veel 
dingen die nog best gerepareerd kunnen worden, 
zonder blikken of blozen weggegooid worden. Zaken 
die op het eerste gezicht lastig zelf te repareren 
lijken. Het gaat meestal om dingen waar een snoer 
aan zit. En eerlijk is eerlijk: soms worden dingen zó 
gemaakt dat ze ook nauwelijks gerepareerd kunnen 
worden. Huishoudelijke apparatuur vaak. Dat zit 
meestal in een kunststoffen ‘huis’ en dat ‘huis’ is 
dan niet eenvoudig uit elkaar te schroeven, maar 
gegóten! Je móét het ‘huis’ dan kapot maken om bij 
het inwendige te komen. Daar zijn we met z’n allen 
zó boos over dat het ‘recht op reparatie’ tot in het 
Europees parlement besproken is geweest. En nu 
heeft dat zelfde parlement besloten dat alles, wat 
vanaf nu gemaakt wordt aan consumentengoederen, 
echt te repareren moet zijn. Dat is duurzaam! Zo 
ga je goed met de grondstoffen van de aarde om 
en voed je de afvalbergen niet. Dat vinden de 
producenten natuurlijk maar niets: zij verkopen liever 
een nieuw Senseo-apparaat. Maar wij zijn er blij mee!

Het Repaircafe in Overasselt heeft in haar bestaan al 
bijna 500 kapotte spullen ter reparatie aangeboden 
gekregen. 60% daar van is gewoon gerepareerd! 
Dus Overasseltenaren: kom met je kapotte spulletjes 
naar het Verenigingsgebouw! Iedere eerste 
vrijdagmiddag van de maand vanaf 14.00 uur.

REPAIRCAFE OVERASSELT LEKKER OP DREEF
DOOR TEAM REPAIRCAFE OVERASSELT
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Duidelijk is, landelijk gezien, dat de PVV de grootste 
partij werd met een historische overwinning, de 
nummers 2, 3 en 4 werden met een straatlengte 
verschil verslagen. Voor ons dorp is dat best wel 
bijzonder aangezien wij nu met Alexander Kops een 
dorpsbewoner in de Tweede Kamer hebben. En dat 
trouwens niet voor het eerst. Alexander woont al 
sinds 2018 in Overasselt en was toen ook al lid van 
de Tweede Kamer.

Alexander heeft natuurlijk meegelezen met dit 
artikel en hecht eraan te melden dat hij hier met alle 
plezier woont en waar hij ook komt, bij de kapper 
in de kroeg of in de super, vriendelijke mensen 
tegenkomt die ook nog een uitgesproken politieke 
mening hebben, en dat is mooi!
Ooit maakte Alexander deel uit van de redactie van 
Uw eigen Dorpskrant. Ook in die functie heeft hij 
veel fijne Overasseltenaren ontmoet. Helaas moest 
hij vanwege tijdgebrek de redactie weer verlaten.

Een gewoon dorp??
Maar nu: zijn wij een gewoon dorp of gebeurt er 
hier iets aparts. We laten de cijfers spreken. We 
hebben gekeken wat het verschil is tussen het 
hele land, onze gemeente en ons eigen dorp. Ook 
de resultaten van Nijmegen hebben wij in onze 
beschouwing meegenomen, gewoon om te kijken of 
wij echt veel anders zijn.

De meest opvallende zaken zetten wij even op een 
rijtje:
- GrL/PvdA werd de grootste in onze gemeente. De 
PVV zat hier slechts een fractie achter maar toch: er 
kan er maar 1 de grootste zijn. Opvallend is dat GrL/
PvdA in Overasselt slechts derde werd, ruim achter 
de PVV en de VVD.
- De nieuwe partij BBB scoorde in Overasselt 
aanzienlijk hoger dan in de rest van het land. Ook 
NSC van Pieter Omtzigt kreeg in Overasselt een 
grotere aanhang dan de rest van het land.
Voor alle andere uitslagen zijn er geen significante 
verschillen, we kunnen gerust stellen dat we in een 
heel normaal dorp in een gemiddelde gemeente 
wonen.

Voor de aardigheid hebben we ook nog even de 
uitslagen binnen onze gemeente bekeken. Er zijn 
in onze gemeente 7 stembureaus, 4 in Malden en 
één in Overasselt, Heumen en Nederasselt. Het 
opkomstpercentage was in onze gemeente net als 
landelijk ruim boven de 80%. De enige uitzondering 

VERKIEZINGEN
DOOR NICK EGTBERTS

was het stembureau in de Tovercirkel, die bleef 
steken op 71%. In 2 stembureaus werd GrL/PvdA 
verreweg de grootste, maar voor de rest, dus ook in 
Overasselt, won de PVV. Dan nog een echt dorps 
weetje: in Overasselt scoorde Alexander Kops na 
Geert Wilders de meeste PVV-stemmen. Namens 
Alexander: bedankt!
De partij van Pieter Omtzigt scoorde overal rond 
de 13%, dus heel gelijkmatig terwijl de PVV 2 
uitschieters liet zien van 28,7%en zelfs 30,2% 
in respectievelijk de Terp en Ons Huis. De VVD 
scoorde in de Tovercirkel verreweg het hoogste 
terwijl de BBB in Overasselt de meeste aanhang 
kreeg(9,6%).

We zijn nu al benieuwd naar de volgende 
verkiezingen. Komt er hier ook een PVV, BBB of 
een NSC?

We gaan het zien!
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HET WATER RAAST DOOR DE DOORGEBROKEN 
DIJK IN JANUARI 1926

100 JAAR HERDENKING DIJKDOORBRAAK EN ZIJN GEVOLGEN
DOOR ANNETTE MENGDE

Op oudejaarsdag 1925 brak de dijk door aan 
de westkant van Overasselt en dat had enorme 
gevolgen, niet alleen bij ons, maar in het hele 
gebied van Maas en Waal. Stroomafwaarts 
kwam binnen de dijken alles meters onder 
water te staan. Er was ook nog eens flinke vorst 
en ijzige wind. Pas toen de dijken bij Dreumel 
en Alphen met dynamiet werden opgeblazen 
kon het water weg. Veel huizen waren vernield 
en mensen moesten lang in noodwoningen 
verblijven.

Een werkgroep van het Erfgoedplatform 
Heumen is enige tijd geleden gaan nadenken 
over de herdenking van de dijkdoorbraak 
van 100 jaar geleden. Inmiddels is er allerlei 
activiteit ontstaan. Onze werkgroep is 
uitgegroeid tot een regionaal initiatief van 
heel Maas en Waal onder de vleugels van 
Historische Vereniging Tweestromenland. De 
basis van de herdenking is een fietstocht door 
het hele gebied, waarbij onderweg in ieder dorp 
gedenkpunten worden aangedaan. Die tocht moet 
uiteraard beginnen bij de doorbraak in Nederasselt.
Inmiddels zijn alle historische verenigingen 
in het gebied uitgenodigd om met ideeën 
en initiatieven voor hun dorp te komen, 
die de werkgroep dan graag aan elkaar wil 
verbinden, zodat we er met zijn allen iets moois 
van kunnen maken. Het kunnen blijvende, 
tastbare, of tijdelijke acties zijn (tentoonstelling, 
voorstelling met liedjes, etc.). Op die vraag is 
tot nu toe enthousiast gereageerd door allerlei 
clubs. Ook zijn de leefbaarheidsplatforms in 
het gebied uitgenodigd, omdat we denken 
dat het goed zou zijn als de activiteiten ook 
iets betekenen voor de leefbaarheid en 
saamhorigheid onder de inwoners van het 
gebied.

Ook in Overasselt en Nederasselt willen we 
natuurlijk de herdenking vorm geven met 
allerlei activiteiten. De gemeente Heumen 
heeft inmiddels besloten om op de plek van 
de dijkdoorbraak een ‘pleisterplek’ te maken, 
waar fietsers kunnen afstappen en zitten 
en waar informatie gegeven wordt over de 
gebeurtenissen van 1925/26. Het kan een 
idee zijn om ook een klein kunstwerk te laten 
maken, om het gevoel van de ramp en de 
wederopbouw, water als vijand en vriend te 

VLUCHTEN VOOR HET WATER

verbeelden. Ook zijn er vast veel verhalen 
en anekdotes overgeleverd en foto’s uit die 
tijd: we willen die graag verzamelen en bij 
de herdenking presenteren. Wat is er nog 
bekend over de enorme zandwaaier die er na 
de dijkdoorbraak op de akkers achterbleef, 
en wat over het opruimen daarvan? Er wordt 
ook gedacht over een liedprogramma. En het 
dijktracé leent zich misschien ook wel voor 
nog meer sportieve uitdagingen, met zijn 42 
kilometer!

Zo zijn er veel mogelijkheden om in Overasselt 
en Nederasselt de herdenking in 2026 te laten 
plaatsvinden. Als U daar ook ideeën over heeft 
of een bijdrage aan kunt leveren dan komen we 
graag met u in contact!

Namens de werkgroep:
Annette Mengde, Jack van Casteren, Piet 
Sanders, Frans Wildenborg, Eef van Hout.
Email info@erfgoedheumen.nl
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50-JARIG JUBILEUM / OPENING NIEUWE PADELBANEN LTVO
DOOR SUSANNE SCHOENMAKERS EN PAUL MENGDE

De Overasseltse tennisvereniging LTVO, opgericht 
in 1974, bestaat dit jaar maar liefst 50 jaar! Deze 
kleine en gezellige tennisclub aan de Ewijkseweg 
heeft veel te bieden aan haar leden. Met vier 
tennisbanen, inmiddels twee padelbanen en een 
modern clubhuis met kleedruimte en voorzieningen, 
is LTVO goed uitgerust om haar leden het hele jaar 
door te laten spelen.

Betrokken
Wat deze club zo bijzonder maakt, is de 
betrokkenheid van haar leden. Ze zorgen zelf voor 
het onderhoud van de banen en het beheer van 
het clubhuis. Daarnaast organiseren ze regelmatig 
activiteiten zoals rackettoss en clubavonden om de 
sociale band tussen de leden te versterken.

Geschiedenis
Het ontstaan van LTVO gaat terug naar 1974 toen 
huisarts Jo Vorstenbosch het initiatief nam om 
een tennisvereniging op te richten in Overasselt. 
Samen met een groep enthousiaste mensen 
werkte hij aan de plannen en zo werd op maandag 
22 april 1974 Stichting Tennissport Overasselt 
(STO), later LTVO opgericht. Na overleg met de 
gemeente werd besloten om het nieuwe sportpark 
‘Passelêgt’ als locatie te gebruiken. In de jaren erna 
groeide de vereniging snel. In 1976 werden twee 
extra tennisbanen toegevoegd en in 1981 werd 
het huidige clubgebouw met zijn markante dak 
gebouwd, ontworpen door architect Piet Nijs. Het 
ledenaantal bereikte een hoogtepunt van 384 in 
1989, wat resulteerde in de aanleg van een vijfde 
tennisbaan en uitbreiding van het clubhuis.

Make-over
In 2013 heeft buitenpark een make-over gekregen. 
De hoge hagen maakten plaats voor lage bakken 
met beplanting en het park kreeg een prachtige 
open uitstraling. In 2016 heeft ook het bestaande 
clubhuis een totale make-over gekregen en kreeg 
hierdoor een moderne uitstraling. Dit heeft de 
club te danken aan veel zelfwerkzaamheid van 
vrijwilligers en daar wordt nog steeds volop van 
genoten.

Vrijwilligers
LTVO heeft door de jaren heen veel bereikt en is 
trots op haar rijke geschiedenis. Met haar betrokken 
leden en enthousiaste sfeer zal deze vereniging nog 
vele succesvolle jaren tegemoet gaan. Hierbij willen 
we alle leden, oud-leden, sponsoren en vrijwilligers 
bedanken voor hun bijdrage aan het succes van 
LTVO gedurende deze vijftig jaar!

Padelbanen
Helaas is het aantal (jeugd)leden de afgelopen jaren 
afgenomen. Daarom heeft LTVO besloten mee te 
gaan met de nieuwe padeltrend en daarmee het 
park ook voor de jongere generatie aantrekkelijk 
te maken. De padelcommissie, bestaande uit 
Roel Linssen en Robin van der Zant, heeft samen 
met bestuur zich ingezet voor de bouw van deze 
padelbanen. In 2023 is begonnen met de bouw van 
de padelbanen en op 1 januari jl. zijn de banen in 
gebruik genomen. Een prachtige toevoeging aan 
het park. LTVO hoopt hiermee een nieuwe groep 
mensen aan te spreken.
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Opening padelbanen
Het 50-jarige bestaan en de opening van de 
padelbanen worden dit jaar op een passende 
manier gevierd. Op zaterdag 13 april 2024 gaan 
we de officieuze opening van de padelbanen 
groots vieren. Dit belooft een speciale dag te 
worden waarop niet alleen leden, maar ook niet-
leden kunnen genieten van een feestelijke sfeer 
en sportieve activiteiten. Gedacht wordt aan 
demopartijtjes, clinics en een toernooi met afsluitend 
een feestavond. Iedereen wordt uitgenodigd om 
ons vernieuwde sportpark met padelbanen te 
ontdekken. Houdt berichtgeving en de socials van 
LTVO in de gaten voor het totale programma.

Jubileumfeest
Op zondag 21 april 2024 wordt dan het 50-jarig 
jubileum groots gevierd, speciaal voor leden en 
oud-leden. Wij zullen dan aandacht besteden aan 
onze rijke historie en onze jubilarissen. Ook zullen 
we dan de nieuwe padelbanen officieel openen. 
Er zullen mogelijk tennispartijtjes gespeeld worden 
en onder het genot van een hapje en een drankje 
zullen we het jubileum van de club waar we zo trots 
op zijn gezellig vieren. De leden, rustend leden en 
oud-leden worden (zoveel mogelijk) persoonlijk 
uitgenodigd. We hopen op een grote opkomst, want 
het wordt een gezellige dag!

HEROPGERICHTE VERENIGING RVO 
DOOR HET BESTUUR VAN RVO

Omdat er niet genoeg verenigingen zijn in 
Overasselt heeft Het Bestuur, van voorheen 
Rokersvereniging Overasselt (RVO), gemeend deze 
weer te activeren. In het verleden is de vereniging 
helaas ‘in rook opgegaan’. Daarom heeft Het 
Bestuur van RVO, na lang beraad, besloten de 
naam te wijzigen in Recreatie Vereniging Overasselt. 
Het doel van de Vereniging wordt mogelijk in de 
loop van het jaar bekend gemaakt. Echter wat 
zeker is, de Vereniging komt vanaf nu elke eerste 
vrijdagavond van de maand bij elkaar in ‘De 
Ontmoeting’ van SVO (Stichting Verenigingsgebouw 
Overasselt). Iedereen is, op het moment dat men 
het gebouw betreedt, lid en weer lid af bij het 
verlaten ervan. Tijdens de bijeenkomsten van RVO 
kan worden gebiljart, gedart, gekaart en worden 
de wereld en dorpse politiek doorgenomen en 
bediscussieerd. Tevens wordt passende muziek 
gedraaid, natuurlijk alleen van vinyl. Iedereen kan 
zijn favoriete LP meenemen, al blijft de diskjockey 

eindverantwoordelijk. Mogelijk 
worden de singeltjes van Kreadisk 
ook weer eens van stal gehaald. 
Dit alles onder het genot van een 
borrelnootje, een drankje en indien 
noodzakelijk bitterballen. Omdat 
het karakter van de Vereniging 
enigszins is gewijzigd, heeft 
Het Bestuur van RVO de firma 
Beeldtaal opdracht gegeven een 
nieuw logo te ontwerpen. Dhr. S. 
Theunissen (CEO van Beeldtaal) heeft zich werkelijk 
uitstekend van zijn taak gekweten, zodat het nieuwe 
logo op 12 januari j.l. tijdens de muzikale lezing 
van de Meatles, door Het Bestuur van RVO onder 
groot applaus aan het dorp kon worden onthuld. 
Vanaf deze datum bent U van harte welkom op 
de bijeenkomsten van RVO (voorheen RVO). De 
eerstvolgende bijeenkomst is 1 maart a.s. aanvang 
20.30 uur. De entree is zoals altijd vrij. Tot dan!
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DORPSKALENDER OVERASSELT


